



☑ 无购物系列 纯玩品质游 | 全宿 5 星级酒店+1 晚 4*酒店
☑ 1 晚 峨眉山御泉湾度假酒店 5* (*赠送天然温泉体验)
☑ 游览峨眉派佛教圣地-峨眉山+乘缆车往返登金顶
☑ 游船乐山大佛 | 黄龙溪古镇
☑ 畅游宽窄巷子 | 成都熊猫基地 | 春熙路 | 太古里
☑ 天生三桥 | 李子坝轻轨穿楼 | 解放碑步行街 | 洪崖洞
☑ 特色风味:藏式汤锅 | 藏羌风味 | 羌族风味 | 熊猫宴 | 川菜风味 | 枇杷园火锅 | 重庆风味

9天7晚峨眉山金顶+重庆

(成都/乐山/峨眉山/重庆/武隆)

CN9CCT 行程从 2025 年 9 月起适用

第二天成都市区游览(早/午/晚餐)

酒店:成都 AC 酒店或同級 5*

早餐后,前往成都必去的【**熊猫基地**】(含电瓶车),全球最大大熊猫繁育研究基地可近距离观察憨态可掬的熊猫 幼崽。电瓶车代步,轻松游览月亮产房、太阳产房等核心区。观看熊猫结束后,往【东郊记忆】,成都工业遗址 改造的文艺地标,保留老厂房与火车头,集合艺术展、潮玩店和音乐演出,被誉为"成都 798"。之后前往【宽窄 巷子】,由宽巷子、窄巷子、井巷子组成的清代古街区,融合川西民居与时尚业态,是成都慢生活的缩影。



第三天成都-乐山-峨眉(早/午/晚餐)

酒店: 御泉湾温泉酒店 2 号楼或同级

早餐后,游览【黄龙溪古镇】是1700年历史的川西水乡,古榕树与青石板街相映成趣,夏季可体验"泼水节"的 清凉民俗。前往【乐山大佛】(含游船)巨大的摩崖石刻佛像高达71米,是唐代艺术的杰作也是佛教信仰的重要 象征。全景视角欣赏其"山是一尊佛,佛是一座山"的震撼。午餐后,



第四天 峨眉 - 重庆 (早/午/晚餐)

酒店: 吉丽特大酒店或同級 4*

早餐后,前往【峨眉山+金顶】(含缆车)登上金顶俯瞰峨眉山脉和四周的山川美景,景观壮丽。峨眉山主峰处, 海拔 3099 米,是峨眉山的最高点和主要景点之一。金顶因其寺庙和金顶寺而闻名,是峨眉山上最高的佛教建筑 也是峨眉派佛教的圣地之一。峨眉山金顶金佛是一座四面十方普贤金像,也是普贤菩萨的第一个四面十方艺术 造型,内涵十分丰富是佛教教礼、教仪与造型的完美结合。*如在冬季更是值得期待的仙境雪景游览,峨眉山的 冬季气候稳定,晴天多,是观日出、云海、佛光、晚霞等景色最好的季节。日常和云海配合出现,异常壮美, 是其他季节所不具有的。晚上观看壮观的洪【洪崖洞夜景】,这座依山而建的11 层吊脚楼建筑群瞬间被上万盏灯 火点亮,金黄色的灯光勾勒出层层叠叠的巴渝传统建筑轮廓,宛如《千与千寻》中的魔幻场景跃然眼前。站在 嘉陵江对岸远眺,洪崖洞与江面倒影交相辉映,与千厮门大桥的现代灯光秀共同构成一幅流光溢彩的山城立体 画卷。



第五天 重庆 – 武隆 (早/午/晚餐)

酒店: 武隆城际酒店或同级 5*

早餐后, 【天生三桥】(含观光车及旋转电梯) 位于重庆武隆的天生三桥, 是世界规模最大的天然石桥群, 由天 龙桥、青龙桥和黑龙桥三座气势恢宏的喀斯特石拱桥组成。这三座平均高度超过 200 米的天然石桥横跨峡谷, 形成了"三桥夹两坑"的奇特景观, 被联合国教科文组织列入世界自然遗产名录。景区内悬崖峭壁耸立, 飞瀑流泉 点缀其间, 张艺谋导演的《满城尽带黄金甲》和好莱坞大片《变形金刚 4》都曾在此取景拍摄。



第六天 武隆 – 重庆 (早/午/晚餐)

酒店: 吉丽特大酒店或同級 4*

早餐后,返回重庆。接着游览【瓷器口古镇】,重庆千年古镇,明清建筑依山而建,以麻花、火锅底料等小吃和 传统手工艺闻名,充满市井烟火气。之后前往观看【李子坝轻轨穿楼】,是重庆轨道交通2号线网红站点,轻列 车从居民楼中穿行而过,独特设计吸引游客打卡,观景平台可拍摄"吞轻轨"创意照。再前往【十八梯】是重庆最 具山城特色的老街区之一,连接上半城与下半城,因明代古井旁的十八级石阶而得名。夜幕降临后,青石板路 两侧的灯笼渐次亮起,传统巴渝民居与文艺小店在暖黄灯光中交织出复古而浪漫的氛围。



第七天 重庆 - 成都 (早/午/晚餐)

酒店: 成都 AC 酒店或同級 5*

早餐后,前往【峨岭二厂】,由老印刷厂改造的文艺街区,复古工业风与潮流艺术结合,是电影《从你的全世界 路过》取景地,适合拍照、喝咖啡。接着前往【解放碑步行街】,重庆核心商圈,以抗战胜利纪念碑为中心,汇 聚奢侈品商场、小吃街(如八一好吃街),展现现代山城风貌。接着前往【长嘉汇弹子石老街】,百年老街复建 项目,融合中西建筑风格,可眺望两江交汇(长江与嘉陵江),夜晚灯光秀和江景尤为迷人。展示重庆近代开埠 历史的主题公园,保留旧领事馆、洋行建筑,结合展览与休闲功能。而【光环购物中心】,展示重庆近代开埠历 史的主题公园,保留旧领事馆、洋行建筑,结合展览与休闲功能。而光环中心则是重庆网红商场,室内巨型"沐 光森林"植物园颠覆传统商业空间设计,适合购物与打卡。



第八天 成都 - 吉隆坡(早/午/晚餐自理)

早餐后,到成都必去广场【太古里】,一座集合了时尚购物、餐饮、文化艺术和商务办公等多功能于一体的现代 化城市综合体。还有成都最大的商业街【春熙路】自由闲逛。再到成都必去古镇锦里古街,位于成都武侯祠旁, 是西蜀历史上最古老、最具商业气息的街道之一,早在秦汉三国时期便已闻名。之后前往【蜀国博物】馆,以 古蜀文明为核心主题的综合性文化展馆,系统展示三星堆文化、金沙遗址等为代表的古蜀王国辉煌历史。前往 【锦里古街】,作为成都最具代表性的历史文化街区,锦里古街完整保留了明清时期的川西民居建筑风貌,青瓦 木檐、雕花门窗与红灯笼阵列构成一幅流动的巴蜀民俗画卷。



第九天 抵达吉隆坡(机上用餐)

***自费项目: 川剧变脸秀+二江夜游(RMB 480 成人/小孩) ***

备注:

行程若更改,需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项:在公司无法控制的情况下行程可能更改。 指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 若有更改不被接受,需遵守条款与细则中的退款规定。

9D7N EMEI GOLDEN SUMMIT TOUR + CHONG QING (CHENGDU / LESHAN / EMEISHAN / CHONGQING / WULING) NO SHOPPING STOP

DAY 1: KUALA LUMPUR – CHENGDU (MEAL ON BOARD)

Hotel: Holiday Inn or equivalent 5*

Assemble at KLIA and board your flight to Chengdu. Upon arrival, transfer to the hotel and rest.

DAY 2: CHENGDU CITY TOUR (B/L/D)

Hotel: AC Hotel by Marriott Chengdu or equivalent 5*

After breakfast, visit [Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding] (Included electric shuttle). This is the world's largest panda breeding center where you can see adorable panda cubs up close. Next, visit [Eastern Suburb Memory ·Dongjiao Jiyi] one of Chengdu's most iconic industrial heritage redevelopment projects. Continue to [Wide and Narrow Alleys (Kuan Zhai Xiangzi)] — a historic Qing Dynasty block made up of three parallel alleys combining traditional Sichuan architecture with trendy businesses, representing Chengdu's leisurely lifestyle.

DAY 3: CHENGDU - LESHAN - EMEI (B/L/D)

Hotel: Emeishan Yuquanwan Hotel (Building 2) or equivalent

After breakfast, visit [Huanglongxi Ancient Town], a 1700-year-old Sichuan water town with centuries-old banyan trees and cobblestone streets. In summer, experience the lively "Water Splashing Festival."Then proceed to [Leshan Giant Buddha] (Including Boat ride). This 71-meter-tall Tang Dynasty cliff-carved statue is a Buddhist masterpiece. Admire the awe-inspiring view from the boat, capturing the scene where "the mountain is a Buddha and the Buddha is a mountain".

DAY 4: EMEI – CHONGQING (B/L/D)

Hotel: Gillet Grand Hotel or equivalent 4*

After breakfast, take a coach to [Mount Emei] and ascend to the [Golden peak] (Includes cable car). The Golden Peak is renowned for its temples and the magnificent Golden Temple. The summit is home to the Four-Faced Ten-Directional Samantabhadra (Puxian) Golden Statue. *In winter, the Golden Peak transforms into a breathtaking snow-covered wonderland. With its stable weather and frequent clear skies, winter is the best season to witness spectacular natural phenomena such as sunrise, sea of clouds, Buddha's halo, and glowing sunsets. At night, enjoy the magical [Hongya Cave Night View] a stunning 11-storey stilted building complex lit by thousands of lights, resembling a scene from *Spirited Away*.

DAY 5: CHONGQING – WULONG (B/L/D)

Hotel: Wulong Intercity Hotel or equivalent 5*

After breakfast, head to [Wulong Karst's Three Natural Bridges] (Including shuttle and elevator). This UNESCO-listed natural wonder features three massive natural limestone bridges — Tianlong, Qinglong, and Heilong — over 200 meters high, forming a unique "three bridges with two sinkholes" formation. Ride a sightseeing shuttle and take the cliffside **spiral glass elevator** to descend to the valley floor. This site was featured in films like *Curse of the Golden Flower* and *Transformers 4*.

DAY 6: WULONG - CHONGQING (B/L/D)

Hotel: Gillet Grand Hotel or equivalent 4*

Return to Chongqing after breakfast. Visit [Ciqikou Ancient Town], a thousand-year-old town famous for its snacks (like spicy noodles and fried dough sticks), handmade crafts, and well-preserved Ming and Qing architecture. Stop by the [Liziba Light Rail Station], where the train passes directly through a residential building — a unique urban design that has become a social media sensation. Continue to [Shibati Old Street], one of Chongqing's most iconic hillside districts, where stone steps connect the upper and lower parts of the city. As night falls, lantern-lit alleys and traditional houses create a nostalgic and romantic atmosphere.

DAY 7: CHONGQING - CHENGDU (B/L/D)

Hotel: AC Hotel by Marriott Chengdu or equivalent 5*

After breakfast, visit [Erchang Cultural Park], a former printing factory turned into an artistic and vintage-style block. It was featured in the film *I Belonged to You*. Next explore [Jiefangbei Pedestrian Street], the heart of Chongqing's commercial district, known for luxury shopping and local eats at places like Bayi Gourmet Street. Continue to [Longjiahui · Danzishi Old Street], a riverside neighborhood blending Chinese and Western architecture, with scenic views where the Yangtze and Jialing Rivers meet. Lastly explore [The Ring Mall], a trendy shopping center featuring an indoor botanical garden known as the "Forest of Light", redefining urban commercial space.

DAY 8: CHENGDU - KUALA LUMPUR (B/L)

After breakfast, visit [Taikoo Li], a modern complex combining fashion, dining, culture, and leisure — a must-visit in Chengdu. Next free time to explore [Chunxi Road], Chengdu's largest shopping street. Then visit the [Shu Kingdom Museum], which showcases the glorious history of the ancient Shu Kingdom including artifacts from Sanxingdui and Jinsha cultures. Lastly [Jinli Ancient Street] located next to Wuhou Shrine, one of the oldest and most commercial streets in Western Sichuan, known since the Qin and Han Dynasties,.

DAY 9: ARRIVE IN KUALA LUMPUR (MEAL ON BOARD)

Arrive back in Kuala Lumpur in the morning. End of a wonderful trip - see you next time!

*Optional: Sichuan Opera Face-Changing Show + Night Cruise on the Two Rivers (RMB 480 for adults and children)

Remarks:

Itinerary may be adjusted subject to unforeseen circumstances or company policies. Photo show in itinerary is only for reference. Hotel accommodation is subject to availability. Itinerary sequence may be altered. Group merging may occur. Refunds follow the terms and conditions.